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Jubileumboek van de Klundertse IJs Club, voor het 100 jarig bestaan.

Oprichtingsdatum K.IJ.C. - 6 november 1906 I
!l

Bestuur:

Voorzitter
Secretaris
Penningmeester
Vice voorzitter
Ledenadminstratie
2e secretaris
Bestuurslid
Bestuurslid

Wim Bot
Lenette Schneijderberg-IJsselstein
Jeroen Verbaten
Martin Breuer
Rien Vissers
Frank Hofstede
Wim Dalemans
Teunis van Eekelen I

K.IJ.C. vlag in de kleuren rood zwart

Schaatsterrein - Vestkant

Seniorenleden - 700
Jeugdleden - 50

Bronvermelding - BN De Stem
Moerdijkse Bode

Lay out - Rob Lauwers

IInterviews - Ties Steehouwer

DrukIKopieerwerk - Inducopy

Jubileumcommissie:

Joop Hooijmans
Jan Verboom
Ad van Wensen
Anneke Breuer
Martin Breuer
Niek Lankhuijzen
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Voorwoord .

Het is met veel genoegen, dat wij als jubileumcommissie u deze EEUWKRANT mogen aanbieden.
Door uw hulp hebben wij een boekwerk kunnen maken, dat vol staat met krantenberichten, foto' s,
anekdotes, brieven. Daar tussendoor zijn een beperkt aantal advertenties geplaatst.
Het geheel is omlijst door een in kleurendruk uitgevoerde kaft met de K.IJ.C. vlag en de ijsbaan aan
het Verlaat.
Velen van u hebben een hele verzameling van krantenknipsels foto' s enz. aangeboden. Aan allen
die materiaal afgestaan hebben, de adverteerders en iedereen die meegewerkt hebben aan de
totstandkoming van deze krant,

Heel hartelijk dank.
Het bekijken van al dit materiaal, geeft aan hoeveel de K.IJ.C. altijd gedaan heeft, om de leden zo-

veel mogelijk ijsplezier te bieden. He-
laas heb je het weer niet in de hand, wat
het bestuur betreft mag het ieder jaar,
een aantal weken gaan vriezen!
Tenslotte willen wij als jubileumcom-
missie, bestuur, commissies en de leden
van harte feliciteren met het 100 jarig
jubileum.
Wat zou het plezierig zijn als uw
schaatsclub nog jaren zou blijven be-
staan. Een paar strenge winters, en u
heeft veel schaatsplezier.
Als jubileum geschenk is door de leden
gekozen voor de ijsrevue. Vier novem-
ber volgt dan nog de receptie.

V.l.n.r.: Joop Hooijmans, Ad van Wensen, Martin Breuer, Niek Lankhuijzen
zittend: Jan Verboom, Anneke Breuer De jubileumcommissie

Programma jubileumactiviteiten.

• IJsrevue Rotterdam Ahoy. (28-10-2006 zie pagina 68)

• Receptie sportplaza Klundert (4-11-2006 16.00uur tot 19.00 uur)
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"Terugkijken betekent herinneringen oproepen. Herinneringen aan sportieve hoogtepun
ten, die vaak al het overige lief en leed in de vereniging vrij snel doen vergeten. Wij zou
den tekortschieten, indien wij bij het terugblikken in de geschiedenis van onze club niet
even stilstaan bij onze dierbare overledenen. Ook zij hebben er, ieder op zijn of haar ma-
nier toe bijgedragen dat onze vereniging in bredere kring waardering geniet. Hun nage
dachten is zal ons in ere blijven. "

Staand v.l.n.r.:

Rien Vissers
Frank Hofstede
Jeroen Verbaten
Wim Dalemans
Martin Breuer
Teunis van Eekelen

Zittend:'

Lenette Schneiderberg -IJselstein
Wim Bot

Bestuur K.IJ.C. Klundert.

Jubi leumbo ek

In dit jubileumboek ter gelegenheid van het 100 jarig bestaan van de K.IJ.C. is zo veel mogelijk
authentiek materiaal opgezocht, om jullie een klein beetje te schetsen, hoe de club het heeft gepres-
teerd om honderd jaar "vol" te maken.
Immers de oprichters kun je niets meer vragen, hun nazaten en wat verzamelaars van alles wat de
club aanging bewaarden, zijn onze bronnen en natuurlijk ook de stukken van onze club, zoals no-
tulen enz. enz.
Er is door de commissie heel veel gelezen en geknipt, om uiteindelijk tot dit boekwerk te komen.
Heel veel dank zijn wij verschuldigd, aan iedereen die materiaal heeft afgestaan en zo hebben mee-
gewerkt, om er een historisch boekwerk van te maken .

.Een speciaal woord van dank gaat uit naar de familie Walraven voor het beschikbaar
stellen van de vele foto's en krantenknipsels.
Zij hebben de K.IJ.C. altijd een warm hart toegedragen en wij waren als bestuur al-

~tijd welkom om te vergaderen bij hen thuis.

De jubileumcommissie.
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Van de voorzitter

Ik woon nu inmiddels 33 jaar bij de ijsbaan aan het Verlaat. In die tijd heb
ik diverse strenge winters meegemaakt. Omdat ik in de bouw werk werd er
al direct een beroep op mij gedaan om te helpen de baan te vegen. Dat
kwam omdat je in die tijd al snel in de vorstverlet terechtkwam. Tijd zat
dus.
In 1982 werd ik zelfs in het bestuur gekozen, samen met Jan van Zundert.

Als ik terugkijk op 24 jaar ijsclub dan was dat een hele mooie tijd. Mijn
vijf kinderen groeiden 's winters op met veel ijspret. Als het maar even
vroor dan gingen we de lampen en de luidsprekers al ophangen. Die lagen
opgeslagen -in de schuur bij Ad den Engelse en moesten dus eerst worden

. opgehaald. Overdag werd er twee maal geveegd. 's Avonds waren we vaak
nog tot laat in de weer om de scheuren met warm water dicht te laten vrie-

. zen. Als het ijs dik genoeg was werden er de eerste de beste zaterdag wed-
strijden georganiseerd. De hele dag waren we bezig met het uitzetten van de baan en het in goede ba-
nen leiden van de wedstrijd .

. Om de wedstrijden te promoten hingen we bij andere verenigingen affiches op. Omdat ik het toen erg
druk had ben ik in 1994 uit het bestuur gestapt. Omdat het toch weer begon te kriebelen stelde ik me
in 1996 weer kandidaat. In 2000 werd ik gekozen tot voorzitter. Veel mensen denken dat het bestuur
van de ijsclub niet veel doet in een kwakkelende winter. Dan hebben we het juist erg druk omdat we
onze leden toch een schaatsgelegenheid willen bieden. Zo hebben we geprobeerd om de tennisbanen
met zandzakken waterdicht te maken om daar een ijsbaan aan te leggen. Jammer genoeg is dat niet
gelukt. Om een grasveld bij het Verlaat onder water te kunnen zetten hebben we een brandweerpomp
gekocht. Vorige winter zou daar op geschaatst kunnen worden maar vandalen reden de avond daar-
voor de baan met auto's en brommers kapot. Wat ik ook erg jammer vind is dat de skeeler tochten die
we nu al drie jaar organiseren maar niet aan willen slaan.
De Klundertse IJsclub bestaat dit jaar 100 jaar. We vieren dat onder andere met een bezoek met 300
leden aan een ijsshow in Rotterdam. Bij deze feliciteer ik het bestuur en de leden van de ijsclub met
deze belangrijke mijlpaal.

Groeten van Wim Bot, uw voorzitter.
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